
Geachte college en burgermeester van der Kolk, 

Mijn naam is Ron Legebeke en sinds een maand de nieuwe voorzitter van 
Voorwaarts. Namens Voorwaarts wil ik toch gebruik maken van het 
spreekrecht met betrekking tot de overtreding van artikel 20 lid 1 van de 
Drank- en horecawet. Wij hebben onlangs bezwaar gemaakt tegen de boete die 
wij hebben ontvangen aangaande deze overtreding. 

We beseffen ons goed dat we door het schenken van alcohol aan een 
minderjarige foutief hebben gehandeld. We doen er alles aan om dergelijke 
voorvallen te voorkomen. Kantinepersoneel is er dringend op gewezen om bij 
twijfel rondom iemand zijn leeftijd altijd een identificatiebewijs te vragen. Op 
desbetreffend moment blijkt dit niet te zijn gedaan. Dit betreuren we ten 
zeerste. Gezien het feit dat een vereniging als Voorwaarts op vrijwilligers draait 
is het haast niet te voorkomen dat er fouten worden gemaakt. Mede doordat 
er vrijwilligers zijn die soms eens per maand een bardienst draaien hadden wij 
op meer tijd gehoopt om deze wet definitief te handhaven. 

We begrijpen dat de gemeente maatregelen neemt om het alcoholgebruik 
onder jongeren aan te pakken. Ook wij willen hier ons steentje aan bijdragen. 
We zijn niet voor niets een samenwerking met Tactus aangegaan. Toch hadden 
we de manier waarop de gemeente Twenterand maatregelen neemt graag 
anders gezien. Als goede gesprekspartners zouden we graag het gesprek willen 
voeren over wat we als club kunnen doen om dergelijke incidenten te 
voorkomen. 

De gemeente wil zichzelf graag profileren als goede gesprekspartner. Zonder 
het aangaan van een gesprek en direct repressief handelen past niet bij dit 
streven. We waren om die reden erg ontzet dat we een bestuurlijke boete van 
maar liefst €1360,- ontvingen. 

Wij als relatief kleine vereniging vinden dit niet passend bij de rol die een 
gemeente heeft in de huidige maatschappij. Daarnaast gaat het ons net als vele 
verenigingen financieel niet bepaald voor de wind. Een bedrag als deze is voor 
ons lastig om te kunnen vereffenen. Dat geldt overigens voor alle verenigingen 
in onze gemeente. 

Op dit moment hebben we het kantinepersoneel verplicht gesteld om iedereen 
jonger dan vijfentwintig jaar om identificatie te vragen. Daarnaast etaleren we 
middels filmpjes op de beamer en tv-schermen de NIX18-campagne. 



We vragen u dan ook om de bestuurlijke boete om te zetten in een 
voorwaardelijke boete. Daarmee kunnen we samen met de gemeente werken 
aan een beleid waarbij het verbod op schenken van alcohol aan jeugd jonger 
dan 18 jaar net zo gewoon wordt als het niet roken in de kantine. Destijds zijn 
er ook geen lokrokers ingezet maar zijn we samen aan de slag gegaan om dit 
probleem op te lossen. Waarom nu wel loktieners met betrekking tot deze 
alcohol wet? Het roken is minimaal even slecht zo niet slechter dan roken. Om 
een boete uit te lokken voelt als een mes in de rug al weten we wel degelijk dat 
we fout hebben gehandeld. 

Om voorvallen in de toekomst te voorkomen hebben we steeds betere 
maatregelen genomen. Door de boete om te zetten in een voorwaardelijke 
boete hopen we de goede relatie tussen de gemeente en onze vereniging in 
stand te houden. Daarnaast zou er een flinke last van de schouders van de 
betreffende vrijwilliger vallen die op het moment van het incident de 
consumpties verschafte. Ze voelt zich namelijk enorm schuldig en wil geen 
alcohol meer schenken. 
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